
Höstmöte/ medlemsmöte i PRO Sköns  Södra 2023 -11 -28 
 kl. 13.00 i Hagakyrkans festlokal.

§ 96 - § 106 

Vice ordförande Aagoth Lögdahl hälsade alla välkomna till höstmötet. Det var 78 medlemmar som 
trotsade snöovädret och kom för att delta i mötet. 

Aagoth hälsade dagens underhållare, Ulf Järnankar, välkommen och han skall sjunga och spela för 
oss ca. en timme Det är andra gången som han är hos oss. Förra gången var den 31 januari 2023.
Efter bra underhållning och många applåder var det dags för en fikastund med smörgås och kaffe. 

§96 Mötets öppnande
Vice ordförande Aagoth Lögdahl förklarade höstmötet öppnat. På höstmötet tas beslut om 
verksamhetsplan, budget och medlemsavgift för 2024. 

§97 Fastställande av dagordning
Beslut:  Den föreslagna dagordningen godkändes och fastställdes. 

§98 Val av två justerare 
Beslut: Reine Nordvall och Christer Höglund valdes till  justerare       

§99 Nya medlemmar och tackkort
Fyra nya medlemmar godkändes och hälsades välkomna.
Ingrid Backlund Pusztai, Jan Öberg, Evy Grandell, Gun Hallgren. 
Inga tackkort har inkommit. 

§100 Information/ Aktivitetsansvariga
a. Resor: Börje Persson informerade om att det fortfarande finns några platser kvar på 

julmarknasresan till Jamtli i Östersund den 10/12. Anmäl till Börje idag. 

b. Friskvård / studiebesök: Reine Nordvall hoppas och tror att vi gör tåhävningar och 
balansövningar för det är bra. Han ville även ha förslag till lunchträffar.

c.   Café Bosvedjan: 7/12 kl.13.00 underhållning av Skönsångarna samt fika.

d.  PRO bio: Börje sa att det blir uppehåll resten av året. Återkommer i januari.

e. IP telefoni: Johan Hörting informerade om att nu är ny telefon inkopplad på expeditionen 
och telefonnumret är 060-787 05 07. Johan informerade om IT café som han ansvarar för 
och det är på vår expedition varannan onsdag 11.00 – 13.00. Nästa är den 29/11 

Lotteridragning på Rolles lotteri. Det var 37 fina vinster på bordet för de som hade turen. 

§101 Höstmötets beslut gällande 2024
a.    Beslut om verksamhetsplan

Beslut: Mötet godkände verksamhetsplan för 2024 

b. Beslut om avgifter
Beslut: Mötet tog beslut om oförändrad årsavgift.

c.   Beslut om budget
Kassör Gunnel Edelsvärd redogjorde om hur budgeten kommer att se ut 2024

                Beslut:   Mötet godkände nästa års budget. 



§102 Valberedaren har ordet: 
 Ingen valberedare var närvarande. 

§103 Övriga ärenden
Inga övriga ärenden. 

§104 Övriga frågor och funderingar från medlemmar
Det var tyst och ingen hade någon fråga eller fundering.

§105 Aagoth meddelade att nästa medlemsträff är den 30 /1 2024 kl.13.00 i den här lokalen. 

§106 Avslutning
Aagoth tackade för ett bra möte och önskade en god jul och ett gott nytt år. 

Vid protokollet 28/11 2023

Folke Lundell Aagoth Lögdahl
sekreterare ordförande

Reine Nordvall Christer Höglund
justerare justerare

                                  
 

 
 


